

明愛屯門馬登基金中學
2021-2022 年度 家長通告

敬啟者：

English Builder 互動英語課程

為協助同學提升英語水平，本年度英文科將採用「English Builder 互動英語課程」(以下簡稱 English Builder)，作為延伸課程，提高同學綜合英語能力，培養同學的自學精神，並為新高中課程作好準備。

課程覆蓋多元化的體裁，包括新聞稿、社評、電影短片、專題報導等等，配合公開考試及新高中課程的發展。課程內容每周更新兩次，緊貼時代發展，豐富而又趣味性濃，全面拓展學生的國際視野及培養他們的批判思維與英語綜合能力。

English Builder 的趣味主題取材自

- ✓ 英國廣播公司 (BBC News)
- ✓ 國家地理頻道 (NGC)
- ✓ 湯森路透 (Thomson Reuters)

- ✓ 全方位英語訓練：包括聽、說、讀、寫、詞彙、文法
- ✓ 六個級別（十二級難度），照顧不同的學習需要
- ✓ 獎勵計劃：如證書、電影戲票、虛擬遊戲及禮品
- ✓ 每週學習報告：讓老師和家長了解學生的學習進度
- ✓ 適用於電腦及平板電腦上

為記錄學生的學習情況，有關課程的學習成績將會列為英文科的持續性評估範疇之一，故成績將計算於成績表中，詳情如下：

級別	計算成績的百份比	計算時期	
		上學期	下學期
中一至中三級	佔英文卷別五之 40%	4/10/21 - 30/11/21	1/12/21 - 31/5/22

本年度課程由 2021 年 10 月至 2022 年 5 月，每月約八至十個單元。凡在每學期完結前，單元完成率及平均分達 80%或以上者，將可獲贈書券乙張，以示鼓勵。請鼓勵貴子弟善用此課程，認真學習。

如同學或家長對課程的設計及使用有任何查詢，可致電本校與英文科老師查詢，亦可透過電話 3188 2600 或電郵 eb@wiseman.com.hk 聯絡 English Builder 服務專線。

此致

貴家長

英文科李欣欣老師負責主理

校長

謹啟

袁國明

二零二一年九月三十日

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2021-2022 Parents Notice

30 September 2021

Dear Parents/Guardians,

English Builder --- Interactive English Learning Programme

I am writing to let you know that after careful consideration our school has adopted ‘English Builder’ for this year. This is an interactive learning programme that improves integrated English skills including listening, reading, writing and speaking, and complements the New Senior Secondary (NSS) Curriculum. We expect this programme to help enhance your child’s level of English.

The programme is tailor-made for public examinations and the NSS Curriculum, utilizing contemporary text-types including press releases, critical reviews, news, movie trailers, poems & songs, drama and many more. These diverse learning contexts increase students’ exposure to authentic English, expand their awareness and help them develop critical thinking skills.

- | | |
|---|---|
| <p>International and Authentic Content from:</p> <ul style="list-style-type: none"> ✓ BBC News ✓ National Geographic Channel ✓ Thomson Reuters | <ul style="list-style-type: none"> ✓ Comprehensive English skills training: covers listening, speaking, vocabulary, written structure and grammar. ✓ 6 stages (12 levels of difficulty): caters for learner diversity. ✓ Motivation schemes: e.g. certificates, film tickets, visual games and gifts. ✓ Weekly progress report: helps teachers and parents understand the learning progress of the students. ✓ Cross-platforms: can be used in PC, Mac, iPad or Android. |
|---|---|

To recognize your child’s efforts, English Builder will be treated as one of the continuous assessments in the English Paper and results will be reflected in the report card. The details are as follows:

Level	Percentage of marks counted	Duration for marks counted	
		1 st Term	2 nd Term
S.1 – S.3	40% of Paper 5	4/10/21 - 30/11/21	1/12/21 – 31/5/22

The programme will run from October 2021 to May 2022. There are about eight online lessons per month. If any student reaches an 80% of lesson completion rate and with an average score of 80% in each term, he/she will be awarded a book coupon. Please encourage your child to make use of the programme to learn and to further improve their English.

If you or your child has any queries about English Builder, please contact our school’s English teachers or the service provider’s learning hotline at 3188 2600 or send an email to eb@wiseman.com.hk.

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal